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Vergadering: 12 maart 2018, 20.00 uur in de Herboren Toren 
Aanwezig:  Helga Wagemaker, Jacco Stuijvenberg, Willy Schipper, Cees Rutsen, Hans Verheggen, 

Elli Ruijter 
Afwezig:  Aad Kramer 
Gasten:  Sigge vd Veek, Peter Fennema, Peter Vlam 
 
 
Helga opent deze vergadering en heet een ieder welkom en stelt voor om een kort voorstel rondje te 
doen voor Peter Fennema zodat hij weet met wie hij aan tafel zit. Peter Fennema stelt zich voor en 
woont sinds kort in Burgerbrug en gaat een woning bouwen op een kavel van van Schie aan de Grote 
Sloot.  
 
1. Opmerkingen n.a.v. de notulen van de vorige vergadering.  
De kosten voor de tafel bij het informatie bord zullen alleen de materiaal kosten zijn. De volgende 
vergadering weet Jacco hoeveel deze zullen bedragen.  
Helga zal de adverteerders benaderen voor het voortzetten in de Brugpraat.  
De sponsoractie van de Rabobank zal worden opgenomen in de volgende Brugpraat.  
Helga stuurt een mail naar Jan Ruijter n.a.v. zijn mail aan de dorpsraad.  
N.a.v de rondvraag: een oplossing voor de bibliotheek bus bij de school komt in het verkeersplan.  
 
2. Actiepuntenlijst 
Blijft ongewijzigd.  
 
3. Herstel vlotbrug  
Waaksaam houdt ons goed op de hoogte. En informatie wordt gedeeld via Nextdoor en de website . 
Waaksaam streeft nog steeds naar 21 april (dus 5 dagen vertraging inhalen door de vorst periode).  
Willy en Helga hebben beiden tegemoetkoming nadeelcompensatie algemeen aangevraagd zo rond 
20 februari maar nog niets vernomen. Nog even afwachten.  
 
4. Verkeersoverlast 
Er zal een smiley ter hoogte van Grote Sloot nr 100 worden geplaatst.  
Naar aanleiding van de mail van de fam. Brugman wordt er voorgesteld om t.z.t. door Helga en Eli 
een gesprek te organiseren met de fam. Brugman, Fa. Borst, William van Schie, Borst Kraanverhuur 
Marco Klaver. Daarna volgt er een discussie.  
 
5. NL Doet 
Er waren ca 15 mensen afgekomen op de oproep om te helpen snoeien en opruimen rond het sport 
veld. Om 10.00uur begonnen met Koffie en wat lekkers en een inspectie ronde van wat er gedaan 
moest worden onder leiding van Daan Bruin. Daan Heeft de materialen en groot materieel opgehaald 
bij zijn bedrijf. Er is veel oud hout weggehaald, struiken gesnoeid en meteen versnipperd. Ook zijn er 
nog 3 bankjes bij het sportveld geplaatst door en van Daan.  
Gert Jan Hopman zal met de klepelmaaier nog een keer langs de struiken gaan. Helga heeft een 
Whatsapp groep aangemaakt voor ouders van kinderen die daar vaak voetballen, maar er kwamen 
maar 2 ouders op af.  
Dit snoeien is een terugkerende activiteit omdat dat door burgerparticipatie moet worden gedaan.  
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Er zal in de Brugpraat een verslagje worden geplaatst.  
De vraag rijst of wij er als Dorpsraad verder nog iets mee moeten.  
Helga heeft nu 3 jaar NL doet georganiseerd en de kar daarvoor getrokken en verzoekt ons om 
volgend jaar iemand anders dit te laten doen.  
 
6. Fietspad langs kanaal 
De betonplaten van het wandel/fietspad langs het Noord-Hollandskanaal zijn aan de kanaalkant 
verzakt. Wim Kramer heef een voorstel ingediend en contact gehad met het Hoogheemraadschap en 
Piet Marees. Het voorstel ligt inmiddels bij de gemeente Schagen. Zij zullen een reactie geven via 
Irene Kramer.  
 
7. Glasvezel 
Sigge van der Veek meldt dat er inmiddels 2800 aanmeldingen zijn. E-Fiber en de gemeente hebben 
besloten om er nog 2 kwartalen aan te plakken en het percentage verlaagd naar 30%. Er zullen ook 
meerdere aanbieders komen. Er is overleg met de provincie. In het 3e kwartaal van 2018 zal er 
duidelijkheid komen.  
 
8+9 WVTTK en Rondvraag 
Peter Vlam roept op om toch vooral te gaan stemmen 21 maart.  
Helga vraagt om input voor de Brugpraat.  
Hans Verheggen vraagt aandacht voor collectanten voor het Reumafonds.  
Cees Rutsen meldt dat het kleuterlokaal waarschijnlijk vrijkomt in de Old Skool. Is het mogelijk om 
daar alsnog iets voor de jeugd te organiseren? De huur bedraagt € 75,= per maand. Jacco vraagt wat 
de criteria zijn. Die zijn er niet. Er zal contact worden gezocht met de Kidsclub om te peilen of er 
interesse voor is. De huur is tot april nog betaald. Wordt vervolgd.  
 
Helga sluit de vergadering met dank aan een ieder en een wel thuis!  
 
 


